
Protokół z II sesji Rady Dzielnicy Brętowo 

W dniu 18.11.2024 o godzinie 20:07 Przewodniczący Rady Dzielnicy Paweł Garbacz otworzył w 

siedzibie Rady Dzielnicy Brętowo, drugą sesję Rady Dzielnicy Brętowo. W sesji uczestniczyło 15 

radnych oraz jeden gość. Lista obecności stanowi załącznik nr.1 do protokołu. 

Przeczytany został porządek obrad:  

1. Przyjęcie porządku obrad, sprawy regulaminowe. 

2. Odczytanie protokołu z I. sesji Rady Dzielnicy Brętowo. 

3. Powołanie członków zarządu 

4. Powołanie komisji rewizyjnej 

5. Wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad 

Po przeczytaniu porządku obrad, na wniosek radnych punkt 3 porządku obrad, został zgłoszony do 

zmiany, aby podzielić go na dokładne kroki. Ostateczny porządek obrad przyjęty dla II sesji brzmiał: 

1. Przyjęcie porządku obrad, sprawy regulaminowe. 

2. Odczytanie protokołu z I. sesji Rady Dzielnicy Brętowo. 

3. Powołanie komisji skrutacyjnej 

4. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Brętowo 

5. Wybór dwóch członków Zarządu Dzielnicy Brętowo 

4. Powołanie komisji rewizyjnej 

5. Wolne wnioski. 

6. Zakończenie obrad 

 

Po przeczytaniu protokołu z I sesji, wybrana została Komisja Skrutacyjna w formie głosowania 

jawnego. Zgłoszeni do Komisji Skrutacyjnej zostały Radne: Wanda Klepczarek, Iwona Konieczna i 

Katarzyna Ochocińska. Zostały one wybrane jednogłośnie i potwierdza to uchwała nr II/1/2024 Rady 

Dzielnicy Brętowo z dnia 18-11-2024. Komisja Skrutacyjna została powołana w celu przeprowadzenia 

wyborów Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Brętowo oraz dwóch członków Zarządu Rady 

Dzielnicy Brętowo 

Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Brętowo Aneta Chabrowska, złożyła wniosek o ustalenie składu 

zarządu, tj. zarząd składa się z Przewodniczącego, Zastępcy oraz dwóch członków. Na bazie tego 

wniosku uchwalono uchwałę II/2/2024 Rady Dzielnicy Brętowo z dnia 18-11-2024. Uchwałę przyjęto 

jednogłośnie. 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad Zastępcą Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Brętowo. 

Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Brętowo Aneta Chabrowska, złożyła wniosek o kandydaturze na to 

stanowisko Filipa Borawskiego. Komisja Skrutacyjna przygotowała tajne głosowanie które zakończyło 

się wybraniem na Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy Brętowo Filipa Borawskiego. 

Wybór ten potwierdza uchwała nr II/3/2024 Rady Dzielnicy Brętowo z dnia 18-11-2024 oraz protokół 

sporządzony z tego głosowania.  

Następnie przystąpiono do głosowania nad pierwszym z dwóch Członków Zarządu Dzielnicy Brętowo. 

Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Brętowo Aneta Chabrowska, złożyła wniosek o kandydaturze na to 

stanowisko Krzysztofa Magiera. Komisja Skrutacyjna przygotowała tajne głosowanie które zakończyło 

się wybraniem na Członka Zarządu Dzielnicy Brętowo Krzysztofa Magiera. Wybór ten potwierdza 

uchwała nr II/4/2024 Rady Dzielnicy Brętowo z dnia 18-11-2024 oraz protokół sporządzony z tego 

głosowania.  



Następnie przystąpiono do głosowania nad drugim z dwóch Członków Zarządu Dzielnicy Brętowo. 

Przewodnicząca Zarządu Dzielnicy Brętowo Aneta Chabrowska, złożyła wniosek o kandydaturze na to 

stanowisko Angeliki Buczek. Komisja Skrutacyjna przygotowała tajne głosowanie które zakończyło się 

wybraniem na Członka Zarządu Dzielnicy Brętowo Angelikę Buczek. Wybór ten potwierdza uchwała nr 

II/5/2024 Rady Dzielnicy Brętowo z dnia 18-11-2024 oraz protokół sporządzony z tego głosowania.  

 

Po zakończeniu głosowań na Członków Zarządu oraz Zastępcę Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

Brętowo, Rada przystąpiła do wyboru składu Komisji Rewizyjnej. Zgłoszone do składu komisji zostały 

Radne: Iwona Konieczna, Wanda Klepczarek, Katarzyna Ochocińska oraz Marlena Wojciszke. Komisja 

Rewizyjna w powyższym składzie została powołana jednogłośnie w głosowaniu jawnym i potwierdza 

to uchwała nr II/6/2024 Rady Dzielnicy Brętowo z dnia 18-11-2024.  

 

Po powołaniu Komisji Rewizyjnej Rada przeszła do punktu „Wolne Wnioski”. Gość Rady Aleksander 

Żubrys, Przewodniczący Gdańskiej Rady Seniorów, zabrał głos i nakreślił jak chciałby, aby Rada 

Dzielnicy Brętowo, współpracowała z Gdańską Radą Seniorów, a także podkreślił pełną gotowość do 

wspierania działań Rady Dzielnicy Brętowo. Później Radni którzy w ostatnim czasie spotykali się z 

różnymi instytucjami bądź osobami z władz miasta przekazali pozostałym Radnym co na tych 

spotkaniach zostało poruszone i w jakim zakresie oraz jakie są dalsze plany działania. Na początku 

Emil Marchewka oraz Paweł Garbacz opowiedzieli o swoim spotkaniu z wiceprezydent Emilią 

Lodzińską i o kwestiach tam poruszonych. Następnie o swoim spotkaniu i o kwestiach tam 

poruszonych z wiceprezydentem Piotrem Grzelakiem opowiedziała Aneta Chabrowska i Filip 

Borawski. Na końcu o swoim spotkaniu z przedstawicielami firmy Eurostyl będącej deweloperem 

bloków budowanych na Niedźwiedniku na Leśnej Górze, opowiedzieli Zbigniew Sobieszczański oraz 

Tomasz Gawłas. Po każdym z tych spotkań została sporządzona notatka. Na tym zakończono II Sesję 

Rady Dzielnicy Brętowo. Przewodniczący zamknął obrady o godzinie 22:40. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy: 

              Paweł Garbacz  


